

雲林監獄於 103 年 05 月 30 日辦理收容人「音 你與我同行」生命教育感恩音樂會活動

Yunlin 103 years in prison on May 30 who apply for asylum "sound you walk with me" Thanksgiving concert life education activities



吳署長憲璋致詞 Director Wu Xian Zhang speech



蕭典獄長山城頒贈感謝狀 Xiao warden presented Appreciation



紀博士指揮樂團演出情形

Dr. Ji circumstances Orchestra conductor



署長與團員大合照情形

Director and member group photo case

雲監與更生保護會雲林分會合辦「音~你與我同行」生命教育感恩音樂會邀請嘉義市民管絃樂團暨合唱團演出。邀請法務部矯正署吳署長憲璋、臺灣雲林地方法院檢察署洪檢察長培根等貴賓蒞監觀賞。由紀鎧齡博士領導嘉義市民管絃樂團暨合唱團、雲監小提琴班演出，悠揚樂聲及歌聲繚繞，現場沉浸在美妙溫馨感人的音樂饗宴，紀博士邀請吳署長與樂團合唱一首「雲上太陽」，吳署長以渾厚優美的歌聲征服每一位觀眾，現場報以如雷的掌聲，安可聲不斷...，最後吳署長以鋼琴演奏「綠島小夜曲」，由嘉義市民合唱團演出，整個活動洋溢著溫馨感人的氣氛，每個人臉上都掛著感動與滿足的微笑，最後活動在近 16 時圓滿結束。

Cloud monitoring and Yunlin Branch Care Association organized "sound - you walk with me" life education Thanksgiving invitation Chiayi citizens Orchestra concert cum Choir. Correction Department Director Ministry of Justice invited Wu Xian Zhang, Taiwan's Yunlin District Prosecutors Office Attorney Francis Bacon, flood monitoring VIP-hand watch. Led by Dr. Ji Kai Ling cum Chiayi citizens Orchestra Chorus, cloud monitoring violin class performances, melodious music and song-filled, live immersed in the wonderful heartwarming musical feast, Dr. Ji Wu Director invited to sing with the orchestra together, "Sun Above the Clouds "Wu Director in deep beautiful voice conquered every audience, the site responded with thunderous applause, encore continued ... Finally, Wu Commissioner to piano playing" Green Island Serenade "by Chiayi public choir, the whole event filled with heartwarming atmosphere, everyone faces are hung with a satisfied smile touched, the final event in the last 16 successful conclusion.